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PROTOKÓŁ 

obrad XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 30 grudnia 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1010  

Zakończenie obrad o godz. 1205 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 9 

Radni nieobecni  - 6 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXXIX 

sesji zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie 

na 2022 r. 

6. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie;  

b) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych; 
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c)  uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2022 r. 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021– 2035; 

e)  zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Uwag nie zgłoszono do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 21.12.2021 – 

30.12.2021; 

Burmistrza Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Józef Pełka - nawiązując do kolejnej edycji programu 

popegeerowskiego, gdzie głównie mowa jest o drogach, zaapelował do Pana 

Burmistrza, aby składał wniosek na drogi m.in. Gilginia i Stolno, o które 

wcześniej apelował. 

Burmistrz Miłakowa – w nowej perspektywie, w programach 

popegeerowskich mogą uczestniczyć również powiaty, na nieco innych zasadach 

niż samorządy gminne, ale też są dwa programy na 2 mln zł i 8 mln zł, które 

będzie mógł złożyć powiat na obszary popegerowskie. Rozmawiał wstępnie ze 

Starostą, aby spotkać się i porozmawiać o drodze do Stolna, która jest wspólna, 

czyli powiatowo-gminna. Aby w ramach tego programu połączyć tę inwestycję i 

wykonać ją przy 98% dofinansowaniu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

Ad. 5 Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Miłakowie na 2022 r. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Spraw Społecznych, 

Pani Justyna Gołębiewska-Farys – przedstawiła plan pracy komisji na 2022 

r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady w związku z nieobecnością Przewodniczącej Komisji 

Budżetu poprosił o odczytanie planu pracy komisji budżetu przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Nagrabę. 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba – przedstawił plan pracy 

komisji na 2022 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 4 do protokołu 

Ad. 6 Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2022 r. 

Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2022 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 5 do protokołu 

Nie zgłoszono uwag do planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady zaapelował do radnych Rady Miejskiej o terminowe 

usprawiedliwienia swoich nieobecności na posiedzeniach, gdyż zgodnie ze 

Statutem Gminy będą potrącane diety za nieusprawiedliwione nieobecności. 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa 

- Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Olsztynie; 

Burmistrza Miłakowa - omówił szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIX/257/2021 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

b) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych; 

Kierownik techniczny MPGK Sp. z o. o. w Miłakowie Tomasz 

Kaczmarczyk – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił szczegółowo projekt 

uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy po likwidacji stacji uzdatniania wody w 

Książniku i Gudnikach, miejscowości te będą podłączone do stacji w Miłakowie. 

Kierownik techniczny MPGK Tomasz Kaczmarczyk – tak, według projektów 

obecnie realizowanych - Książnik z projektu Polska-Rosja, natomiast Gudniki z 

projektu Warkałki-Gudniki-Miłakowo. 

Radna Aneta Machnyk - wodociągi w Boguchwałach zaopatrują również w 

wodę miejscowości z terenu Gminy Morąg, w związku z tym zapytała o system 

rozliczeń. 

Kierownik MPGK Tomasz Kaczmarczyk – Tątławki są rozliczane na 

podstawie zamontowanego wodomierza. 

Prezes MPGK Dariusz Świdowski dodał, że na podstawie wodomierza 

wystawiana jest faktura dla wodociągów z Morąga. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - w przedsięwzięciach racjonalizujących 

zużycie wody oraz wyprowadzanie ścieków mowa jest o podejmowanych 

działaniach mających na celu likwidację nielegalnych podłączeń 

odprowadzających ścieki. Zapytała w jaki sposób są likwidowane nielegalne 

podłączenia, czy Spółka posiada jakieś narzędzia, które są do tego celu 

wykorzystywane. 

Kierownik techniczny MPGK Tomasz Kaczmarczyk – Spółka na początku 

roku zakupuje zadymiarkę, która będzie służyć do sprawdzania kanałów 

sanitarnych w celu zlokalizowania nielegalnych podłączeń wód opadowych, czym 
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grozi grzywna do 10 tys. zł zgodnie z ustawą. Ponadto w zeszłym roku została 

zakupiona kamera inspekcyjna, która również służy do sprawdzania 

nielegalnych podłączeń. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała ile gospodarstw w gminie 

Miłakowo nie posiada wodomierzy. 

Kierownik MPGK Tomasz Kaczmarczyk – na ten moment nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ musiałby to sprawdzić szczegółowo. 

Są osoby w gminie Miłakowo, które są rozliczane na podstawie liczby 

mieszkańców w danym gospodarstwie, ponieważ nie posiadają własnych 

wodomierzy. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys poruszyła temat wieloletniego planu 

rozwoju modernizacji urządzeń wodno-ściekowych, gdzie mowa była o jego 

wadzie, a mianowicie ma on bezpośredni wpływ na poziom opłat za wodę i 

ścieki. Zapytała co jeszcze ma wpływ na cenę wody. 

Kierownik techniczny MPGK Tomasz Kaczmarczyk - na cenę wody mają 

przede wszystkim wpływ opłaty stałe m.in. do wód polskich, podatek oraz ceny 

energii. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała o liczbę osób podłączonych do 

kanalizacji w Boguchwałach. Ponadto słyszała od mieszkańców, że podłączenie 

do kanalizacji dla jednego gospodarstwa wynosi 3 tys. zł. Zapytała co składa się 

na powyższą kwotę. 

Prezes MPGK Sp. z o. o. Dariusz Świdowski odpowiedział, że każda 

nieruchomość ma inne wyliczenia, ponieważ wpływ na to mają różne czynniki 

m.in. odległość. 

Kierownik techniczny MPGK Sp. z o. o. Tomasz Kaczmarczyk dodał, że 

wpływ ma specyfikacja podłączenia, po czym przytoczył przykład. Ponadto 

wliczany jest również powykonawczy projekt geodezyjny, jak i koszt paliwa czy 

roboty. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy jest to robione po kosztach, 

tak jak Spółka deklarowała. 

Kierownik techniczny MPGK Sp. z o. o. Tomasz Kaczmarczyk – można 

sprawdzić ile firmy zewnętrzne biorą za tego typu robotę. 

Prezes MPGK Sp. z o. o. Dariusz Świdowski – mieszkańcy mają trzy 

możliwości: przyłączenia do sieci wykonuje Spółka, inna firma zewnętrzna, albo 

we własnym zakresie. 
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Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy Spółka będzie aplikować o 

środki zewnętrzne na budowę paneli fotowoltaicznych. 

Prezes MPGK Sp. z o. o. Dariusz Świdowski – Spółka będzie aplikować 

jeżeli pojawią się takie możliwości. Obecnie niestety nie ma żadnych programów 

dla firm. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy mieszkańcy Boguchwał mogą wnioskować 

o rozłożenie płatności za przyłącze do kanalizacji na raty. 

Kierownik techniczny MPGK Sp. z o. o. Tomasz Kaczmarczyk - oczywiście. 

Radny Józef Pełka zauważył, że w planie nie widnieje inwestycja w Warkałach. 

Burmistrz Miłakowa - dokumentacja na Warkały jest już sfinalizowana, więc 

w najbliższym czasie można aplikować o środki. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIX/258/2021 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

c) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2022 r. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. współpracy z organizacjami 

pozarządowymi Wojciech Stani – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych.  
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIX/259/2021 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

d) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2021-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXXIX/260/2021 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

e) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXIX/261/2021 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Ad. 8 Interpelacje radnych; 

Nie zgłoszono interpelacji. 

Przewodniczący Rady złożył na ręce byłego Kierownika Referatu Gospodarki 

Terenowej Pana Mariusza Smolińskiego podziękowanie oraz kwiaty za 

wieloletnią współpracę. 

Ponadto Burmistrz Miłakowa oraz Przewodniczący Rady złożyli noworoczne 

życzenia dla wszystkich mieszkańców gminy Miłakowo.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIX sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Inspektor ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Michał Boczulak 


